
 

 

       

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsen 
Torsdag d. 20. marts 2025 

kl. 17.00 – 19.00  
Der vil være en sandwich til mødet 
 

Mødedeltagere: 
 

Malene Freund - næstformand 

Tu (Do) Le Dinh Tryk  

Christina Clausen Decker - Afbud 

Anne Fricke Rudbeck - formand 

Helle Pedersen - Afbud 

Jeannette Grønbæk  

Louise Juhl Andersen - Afbud 

Morten Lønne Nøjsen 

Anna-Pia Højlund  

Viktor Bang – formand  

Laust H. Petersen - Næstformand  

 

 

Anette Staub/AS 
Teddy Lykke Bisgaard 

 

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 
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2 

 

Godkendelse af 

dagsorden.  

 

A  

Dagsorden godkendt 
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15 

 

Nyt fra 

• Ledelse/SFO 

• Elevråd 

• Personale 

• Forældre 

 Ledelsen/SFO: Vi er så småt begyndt at planlægge næste skoleår. Vi 

har ansat en ny lærer, Tanja som er primært på 5 årgang. Der var 

frist i dag for trivselsmålingerne. SFO er også begyndt at planlægge 

næste år. 

 

Elevrådet: Har snakket om skrald, da det flyder mange steder på 

skolen til ærgrelse for børn og voksne. Elevrådet ønsker farve på 

skraldespandene, så de er mere synlige og evt. fodspor på asfalten 

hen imod skraldespandene. 

Elevrådet har også arbejdet med det store frikvarter, og er kommet 

med forslag til aktiviteter, som kan laves i det store frikvarter.  

 

Personalet: Er i gang med at skulle følge et kursus i  Co- teaching og 

neuropædagogik. Hele personalet skal deltage. Det er meget 

spændende, Micki Sunesen er en dygtig forelæser. Kurset 

stræækker sig over næste skoleår – med flere kursusdage. 

 

Forældre: Foredraget om skærmbrug var spændende, desværre var 

der ikke så mange forældre som deltog. Kan vi gøre mere her ? 
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20 

 

Folkeskolens 

kvalitetsprogram 

Bilag – 

 Drøftelser 

• Bevægelse i UV. 

 

D 

 

Skoleleder Anette Staub gennemgik Folkeskolens kvalitetsprogram 

for bestyrelsens medlemmer. 

 

Bestyrelsen mener det er positivt at børn bevæger sig i løbet af 

skoledagen. Bestyrelsen har tiltro til og en forventning om, at 



• Karaktermulig- 

hed på 6. årg. 

 

medarbejderne på skolen opfylder dette i løbet af skoledagen og 

tænker bevægelse ind i  undervisning som en naturlig del. 

 

Karakterer helt ned i 6 klasse er ikke noget bestyrelsen støtter op 

om. Karakterer stresser børnene unødigt og motiverer kun de få, 

mens det skaber mistrivsel hos andre. 
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15 

 

Opfølgning på fælles- 

mødet på Ungeuniverset 

 

 

O - B 

 

Det var et fint møde, det er tankevækkende at en del fravælger 

Ungeuniverset af logistiske årsager. Derfor blev der også nedsat en 

transportudvalg på mødet. Anne kontakter formanden på Unge og 

vender tilbage. SB bakker op om tranportprobelmatikken fra de 

andre samarbejdskoler, som primært er ramt her. Ungeuniverset er 

Bregnbjergskolens naturlige valg og primære samarbejdspartner. 
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15 

 

Skoleudviklingssamtalen 

Bilag på mødet  

 

B 

 

Vi har haft en god skoleudviklingssamtale med skolechefen. Her 

fortalte vi om de tiltag vi har gang i. Økonomi fyldte også en del på 

samtalen, det samme gjorde data (dialogisk evaluering). 

Fokus hos ledelsen er faglig ledelse gennem klassebesøg. Vi 

drøftede også skolens gode trivsel hos børnene og de faglige tiltag 

for at eleverne gør det bedre fagligt. Skolens fraværsdata er også 

gode. Så en dejlig oplevelse at fortælle om skolens drift og vi fik 

anerkendelse for arbejdet – Det er også rart. 
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15 

 

Forslag til 

timefordelingsplan 25-26 

Bilag på mødet 

 

O - B 

 

Undervisningsministeriet har givet mulighed for at vi kan forkorte 

skoledagen.  

 

0. og 1. årgang har i år 25 lektioner, vi foreslår fra skolens side, at vi 

næste år går ned på 24 timer.  

2. årgang forslår vi går fra 26 lektioner i år til 25 lektioner næste år. 

3. årgang bibeholder sit timeantal. 

4. årgang foreslår skolen for fra 30 lektioner til 28 lektioner ved at 

fjerne de to UUV timer. 

5. årgang går fra 31 lektioner til 30 lektioner ved at en musiktime 

fjernes. 

6. årgang bibeholder de 31 lektioner. 

 

Timerne som er nedsat skal anvendes til Co-teaching. 

Livlig drøftelse i bestyrelsen. 

 

Bestyrelsen godkendte skolens forslag. 
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15 

 

Økonomi – Opfølgning  

Bilag på mødet 

 

0 

 

Anette gennemgik nyt og tilpasset budget. Vi forventer at afvikle 

med 2 mill. på vores gæld i 2025. Personalet er stadig meget 

samarbejdsvillige og har forståelse for situationen. Den nye 

tildelingsmodel giver håb og mulighed for afdrag. Vi glæder os til at 

komme over gældspuklen. 
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15 

   

Bregnbjergskolen har en medarbejder (IT ansvarlig), som er 

medlem af arbejdsgruppen. Der sendes ikke et høringssvar. 



Høring: Skolernes 

adgang til sociale medier 

og hjemmesider 
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3 

 

Evt. 

 

O 

 

Busproblematik blev nævnt. 

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.    
● De gode historier. 
● Forventninger til forældre 
● Sprog og kommunikation 
● Værdigrundlag 
●                                        

●  

●  
●  

 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


